

Protokoll SVIF:s Styrelsemöte 2018-08-12

Närvarande:

Mats Coreth ordf, Stina Thysell Persson ordf innebandy, Maria Olofsson kassör+sekr, Carina Felixon, kanslist, Göran Vesterlund, ordf badminton, Annelie Knutsson, ordf fotboll Magnus Lestander, ledamot fotbollssektionen,

1. **Mötets öppnande**
2. **Godkännande av dagordning**
3. **Genomgång av föregående mötens protokoll**

Föregående protokoll från den 17 juni lästes upp och lades till handlingarna.

4. **Rapport från sektionerna**

Badminton: Har haft träningar hela sommaren med bra närvaro.

Innebandy: Klart med seniortränare för både dam- och herrlag. I nuläget finns också ledare i alla ungdomslag. Seniorlagen har börjat träna och tyvärr krockar damernas tid med fotbollens lag för dam jr. Styrelsen beslutar att Stina tillsammans med Annelie ser över föreningens skrivning om dubbelidrottande och lägger ut den som nyhet på hemsidan.

Skidor: Ingen rapport.

Bingo: Styrelsen saknar information om höstens bingotider och ger Carina i uppdrag att kontakta bingosektionen. När tiderna blir kända måste sektionerna omgående enas om vilka som tar vilka bingokvällar. Styrelsen önskar att bingosektionen lägger in alla planerade bingotillfällen på hemsidan för att förenkla arbetet för kansli, styrelse och sektioner.

Fotboll: Sektionen har fått synpunkter från ledare som är kritiska till att de ska vara indrivare av medlems- och träningsavgifter för sina lag. Styrelsen diskuterar frågan och kommer fram till att vi tillsammans måste hjälpa till att informera ledare och föräldrar/spelare i början av säsongen. Önskvärt vore att hitta en smidigare lösning för hantering av medlemsavgifterna. Styrelsen ger Carina i uppdrag att omgående skicka ut en påminnelse till alla föräldrar via hemsidan. Styrelsen beslutar att kansliet därefter skickar faktura på medlems- och träningsavgift samt påslag för administrativ kostnad till alla spelare som inte betalad.

Annelie lyfter att det finns familjer som inte har råd med medlems- och träningsavgifter och har kontaktat andra föreningar för att höra hur de hanterar detta. Styrelsen beslutar att Annelie skickar de styrdokument hon fått av andra föreningar kring detta till alla i styrelsen.

Dam jr har spelarproblem med få spelare på både träning och match. Fotbollssektionen har vidtagit ett flertal åtgärder för att lösa problemet. Bland annat har det hållits workshop med laget, kontakt med SISU, spelarvärvning för att klara återstående matcher och föräldramöte.

Inom kort inleds arbete med planering för herr jr.

Barackerna/omklädningsrummen från ishallen är nu på plats på Reningsverket.

Sektionen framför önskemål om att föreningen bör göra något inom integration "Alla är olika. Olika är bra."

Kansliet: Carina är ledig torsdag 16 augusti vilket innebär att kansliet då är stängt.

Carina lägger ut information på hemsidan om detta.

5. Budget

Föreningen gör fortfarande ett minusresultat, 197 641 kr, och det beror till största delen på lägre medlems- och träningsavgifter än budgeterat. Dessutom har LOK-stödet ännu inte utbetalats, sponsorintäkter fattas samt att bingon i nuläget ligger lägre än budget. Alla lag och sektioner håller sig inom budget.

Kassören undrar om alla lag har hämtat ut och redovisat sina Vännäshäften. Styrelsen ger Carina i uppdrag att kolla upp detta och påminna berörda lag.

Kassören önskar att ersättning för domarkvitton tas ut kontant istället för att bokas på lagkassan. Detta för att underlätta bokföringen.

6. Övriga frågor

- Medlemsavgift gäller kalenderår enligt beslut på senaste årsmötet.
- Belastningsregisterutdrag för ledare, tränare m fl i föreningar:
Mats har pratat med SISU och det finns ingen fast princip utan det är upp till varje förening att bestämma. Styrelsen är positiva till att ledare m fl lämnar in registerutdrag. Rutin för hur detta ska hanteras måste tas fram innan beslut om ev införande.
- Styrelsen bör fundera kring arbetsfördelningen och utgångspunkten är att ledamöter, sekreterare och ordförande tar ett större ansvar i arbetet med föreningsgemensamma frågor.
- Alla sektioner påminns om att protokoll ska läggas ut på hemsidan så snart som möjligt efter mötesdatum.
- Respektive sektion uppmanas att se över sin hemsida och ta bort lag som inte längre finns.
- Alla ledare uppmanas att ta bort spelare som inte längre spelar från hemsidan.
- Riktlinjerna för sponsoravtalen måste klargöras. T ex är det oklart om sponsringen går till laget eller sektionen. Styrelsen ger Carina i uppdrag att kolla upp riktlinjerna och skicka ut vad som gäller till sektionsordförandena.
- Det finns gamla föreningsdokument/saker från Spölands IF i röda förrådet. Fotbollssektionen behöver lokalen och dokumenten måste flyttas. Carina får i uppdrag att kolla vad Folkrorelsearkivet i Umeå kan erbjuda.
- Sektionerna kommer att se över vilka personer som har nycklar uttagna från kommunen i SVIF:s namn.

7. Nästa möte
9 sept kl 19.00 i Germs lokaler

Vid pennan

Maria Olofsson
Sekreterare



Mats Coreth
Ordförande